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Abstract (en)
[origin: US4723364A] The lining comprises an ankle part consisting of a front portion (4) and of a rear tongue (5) articulated at the level of the heel,
and also of a portion (2) surrounding the foot. The lining possesses a transverse cut-out (20) on the instep, allowing free forward flexion of the ankle
part. The portion extending over the foot possesses in addition a lengthwise slit (9) opening into the transverse cut-out (20) and allowing uniform
gripping of the foot, preferably without any overlap of the two edges of this slit.

Abstract (fr)
La garniture comprend une tige constituée d'une partie avant (4) et d'une languette arriére (5) articulée a la hauteur du talon, ainsi que d'une partie
(2) entourant le pied. La garniture présente une découpe transversale (20) sur le cou-de-pied, permettant une libre flexion de la tige en avant. La
partie s'étendant sur le pied présente en outre une fente longitudinale (9) débouchant dans la découpe transversale (20) et permettant un serrage
uniforme du pied de préférence sans croisement des deux bords de cette fente.
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